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Abstract (en)
The machine (1) which is mounted on bogies (2) comprises a motor drive (6), chassis (3), and swingable rotary crane (10) which rotates around
a vertical axis. The crane includes a power driven (13) telescopically extendible and elevatable jib (12). The machine also has an operator's cabin
(19) located at the end face of the chassis, equipped with control equipment (20) for controlling the motor drive. The cabin is slidable relative to the
chassis and is connected to the rotary crane, next to the crane post, so as to be twistable about the vertical axis. The jib is positioned at one side of
the chassis in an off-set manner.

Abstract (de)
Eine Maschine (1) zur Durchführung von Gleisbauarbeiten ist mit einem auf Schienenfahrwerken (2) abgestützten, einen Fahrantrieb (6)
aufweisenden Maschinenrahmen (3) ausgestattet, dem ein um eine vertikale Drehachse (9) verschwenkbarer Drehkran (10) mit einem durch
Antriebe (13) höhenverstell- und teleskopisch verlängerbaren Kranausleger (12) zugeordnet ist. Eine die dem Drehkran (10) unmittelbar benachbarte
Fahrkabine (19) ist für eine gemeinsame Verschwenkbarkeit um die vertikale Drehachse (9) mit dem Drehkran (10) verbunden. Damit ist der
Drehkran (10) ungehindert einsetzbar. <IMAGE>
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